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Betreft: Schriftelijke vragen CDA - Wateroverlast in relatie tot de kazematten   
 
De klimaatveranderingen met de daarbij behorende extreme weersomstandigheden houdt ook onze 
stad behoorlijk bezig.  Zoals afgelopen maanden met zeer hevige regenbuien, die de afvoer en 
rioleringen in de stad niet konden verwerken. De putten langs de wegen liepen over met waterlast in 
vrijwel de hele stad.    
 
Meerdere bewoners van de Hertogsingel hebben zich bij ons gemeld inzake de wateroverlast in 
relatie tot de kazematten. Dit gangenstelsel ligt volledig onder de Hertogsingel.  
Bij de laatste zware regenval zijn er twee sinkholes ontstaan op de hertogsingel. De sinkhole aan de 
centrumzijde is pas een paar dagen geleden volledig gerepareerd. Gezien de lange duur van de 
reparatie (ruim drie weken) maken bewoners zich zorgen over eventuele gevaren van de 
kazematten. De sinkhole die in het voorjaar op de Hertogsingel was, had immers al schade 
veroorzaakt aan de kazematten. 
 
Wij begrijpen dat de extreme hoeveelheid regenval niet door de huidige afvoeren kan worden 
verwerkt, maar het ondergrondse gangenstelsel mag hierdoor onder geen beding in gevaar komen. 
Het CDA heeft dan ook de volgende vragen aan het college: 
 

1- Heeft de recente wateroverlast de kazematten beschadigd cq. verzwakt? 
2- Waarom duurde het herstel ruim 3 weken? Is het gangenstelsel in die drie weken ook 

bestudeerd? Zo nee, waarom niet gezien de schade eerder dit jaar?  
3- Wordt het gangenstelsel met regelmaat gecontroleerd?  
4- Is het gangenstelsel in kaart gebracht op ook de eventuele zwakke punten? Zo ja, waar zijn 

die?  
5- Aangezien heftige regenval in de toekomst meer verwacht wordt, kan dit gevolgen hebben 

voor de kazematten. Hoe denkt het college de kazematten klimaatbestendig te houden?  
6- Kunt u hierover een bericht naar de bewoners doen toekomen zodat men zich geen zorgen 

maakt?  
 
In afwachting van uw antwoord, 
 
CDA Maastricht  
Mat Brüll – raadslid 
Luc Schoonbrood – burgerlid 


